1) Текст для соц сетей

New Mining - высокотехнологичный майнинг отель в Норвегии с полным сервисом под ключ. Последние 10 лет Норвегия входит в топ 3 стран по легкости ведения бизнеса.  Для Вас – это отсутствие таможенных барьеров и расходов на импорт. Норвежский климат - идеальная среда для майнеров без резких перепадов температуры и пыли. Также вы не узнаете, что такое отключение электричества. Специалисты New Mining подключат ваше оборудование сразу по прибытию без очередей. Осталось всего 5 МВт свободной мощности. Наш стенд – Р20.

New Mining – a high tech mining hotel in Norway that provides turnkey service for miners. Norway is rated in Top 3 countries ease of doing business for the last 10 years. It means transparent customs and no import duties for you. The Norwegian cool climate is perfect for your miners due to low level of temperature change and lack of dust. There are no blackouts in Norway. New Mining engineers will install your miners as soon as they arrive without queuing. There is only 5 MW of free power left. Our stand is P20.

2) Текст для рассылки


New Mining - майнинг отель в Норвегии с полным сервисом под ключ. Норвегия -  прозрачный бизнес без таможенных барьеров и расходов на импорт. Норвежский климат - идеальная среда для майнеров без перепадов температуры и пыли. Тут не отключают электричество. New Mining подключит ваше оборудование сразу по прибытию без очередей. Осталось всего 5 МВт свободной мощности.

New Mining – mining hotel with turnkey service for miners in Norway. Transparent customs and no import duties stand out Norway as an ideal country for mining. The Norwegian cool climate is perfect for your miners. There are no blackouts. The engineers will install your miners as soon as they arrive without queuing. There is only 5 MW of free power left.



